
 

 

Molt Il·lustre Senyor 

La sotasignada, Mariona González Reolit, consellera general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, d’acord amb el que disposen els articles 129 i següents del Reglament del 
Consell General, formulo les preguntes següents perquè, en el millor termini, el Govern presenti, 
per escrit, les respostes corresponents. 

Preguntes que es formulen en referència a l’obligació d’adquirir un IPAD per als escolars 
i docents de segona ensenyança de l’escola andorrana per al curs vinent 

Motivació 

La ministra d’Educació i Joventut, en la presentació el dia 4 de juny del Pla Estratègic de 
Renovació i Millora del Sistema Educatiu Andorrà (PERMSEA) de la segona ensenyança de 
l’escola andorrana, es va informar que a partir del curs vinent, els escolars i docents de segona 
ensenyança hauran de disposar d’un IPAD 2 de manera obligatòria. 

En el comunicat que apareix a la pàgina web de Govern es cita: 

“La implantació del PERMSEA exigeix una adequació dels suports amb la incorporació de la 
tauleta digital. El Ministeri d’Educació considera que aquesta eina ha de donar resposta a les 
noves necessitats com són: l’accés ràpid i sovintejat a múltiples fonts d’informació i a eines 
digitals diverses; la generació de materials multimèdia (textos, treballs, resums, presentacions, 
imatges, blocs, documents, web...); l’emmagatzematge de les produccions i registre de 
l’evolució dels aprenentatges (portafolis digitals) i la recopilació i intercanvi àgil de la informació 
generada per l’equip de treball.” 

En la nota de premsa també es menciona: 

“La implantació del PERMSEA exigeix una adequació dels suports amb la incorporació de la 
tauleta digital. El Ministeri d’Educació considera que aquesta eina ha de donar resposta a les 
noves necessitats com són: l’accés ràpid i sovintejat a múltiples fonts d’informació i a eines 
digitals diverses; la generació de materials multimèdia (textos, treballs, resums, presentacions, 
imatges, blocs, documents, web...); l’emmagatzematge de les produccions i registre de 
l’evolució dels aprenentatges (portafolis digitals) i la recopilació i intercanvi àgil de la informació 
generada per l’equip de treball.” 

Encara que el Grup Parlamentari Socialdemòcrata considera que la incorporació de la tauleta 
digital a l’aula és un avenç positiu i necessari, als darrers dies han sorgit dubtes a molts 
ciutadans que escolaritzen els seus fills a l’escola andorrana en referència a l’obligació en un 
futur d’adquirir una tauleta digital d’un model concret i d’una marca comercial determinada. 

Per tant es pregunta: 

1. Quin és el format que tenen els continguts digitals que només poden ser utilitzats sobre la 
tauleta digital model i marca determinats pel ministeri? 

2. Els continguts digitals que es preveuen utilitzar sobre el producte model i marca determinat 
estan creats o s’han de crear? 

3. En cas que s’hagin de crear continguts, en quin(s) format(s) es crearan? En quins sistemes 
operatius podran processar-se? Perquè? 



4. Quines són les aplicacions necessàries que només poden funcionar sobre la tauleta digital 
model i marca determinats pel ministeri? 

5. En la presentació de PERMSEA es recopila la despesa d’adquirir els llibres de text, 
diccionaris i altres materials necessaris per cada un dels cursos de 2a ensenyança. Pot 
assegurar el ministeri que en el moment de la implantació de la tauleta obligatòria la despesa 
en tots aquests conceptes quedarà reduïda a zero? 

6. A banda del cost de la tauleta, s’hauran d’adquirir aplicacions, llibres digitals o altres 
continguts que suposin un cost afegit? En aquest cas, quin serà el cost total? 

7. En cas que els alumnes disposin ja d’una tauleta digital marca i model diferents a l’anunciada 
pel ministeri, hauran d’adquirir la tauleta marca i model determinats pel ministeri de manera 
obligatòria? 

8. Es contempla obrir la possibilitat que els pares puguin triar entre vàries marques i models de 
tauletes digitals per adaptar-se a les possibilitats econòmiques de les famílies? 

9. Per què no s'ha fet cap prova pilot abans d'implantar la tauleta digital? 

10. Per què el Govern només ha negociat amb una única empresa distribuïdora del país un 
paquet especial per a la compra d'aquest model de tauleta? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en el termini establert reglamentàriament. 

Andorra la Vella, 12 de juny de 2013 

Mariona González Reolit  
Consellera general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

 

 


